



北京外国语大学
BEIJING FOREIGN STUDIES UNIVERSITY

BFSU Online Chinese Immersion Summer Camp

In Celebration of the 65th Anniversary of the Establishment of Diplomatic Relationship between China and Sri Lanka

To celebrate the 65th anniversary of diplomatic relations between China and Sri Lanka, Beijing Foreign Studies University (BFSU) will hold an online Chinese summer camp for Sri Lankan Chinese learners from September 13 to September 22, 2022. This summer camp aims to promote cultural communication and exchanges, and to build a platform for Sri Lankan students to improve their Chinese language skills, perceive Chinese culture from multiple perspectives, and gain a deeper understanding of contemporary China, so as to achieve cultural exchanges and mutual understanding between China and Sri Lanka.

Schedule

Beijing Time		Daily Schedule
September 13 th	19:00-20:20	Opening Ceremony Chinese Language Course 1 (First meeting)
	Video Courses	Online City Tour: Beijing
September 14 th	19:00-20:20	Thematic Talk: Contemporary Chinese Society Tea and Tea Art
	Video courses	Online City Tour: Shanghai
September 15 th	19:00-20:20	Chinese Language Course 2 (Three meals in a day)
	Video Courses	Online City Tour: Hangzhou
September 16 th	19:00-20:20	Thematic Talk: Chinese Food and Culture Templing Street Food
	Video courses	Online City Tour: Xi'an
September 19 th	19:00-20:20	Chinese Language Course 3 (Lingering on)
	Video courses	Online City Tour: Nanjing
September 20 th	Video courses	Traditional Chinese Culture Exhibition: (Chinese painting, calligraphy, ethnic dances, martial arts, opera, paper cutting, etc.)
	19:00-19:50	Chinese traditional cultural exhibition (livestream)
September 21 st	19:00-20:20	Thematic Talk: Cultural Comparison and Communication between Sri Lanka and China Strings and Winds—Traditional Instruments
	Video courses	Online City Tour: Chongqing
September 22 nd	19:00-20:20	Chinese Language Course 4 Closing Ceremony

Note: Campers will be divided into classes with different levels of difficulty according to their Chinese language proficiency; the topics of classes shall be referred to by the actual teaching content provided by the teachers.

Fee: For FREE

Time: From Sep.13th to 22nd, 2022

Platform: ZOOM & Chinese Bridge Delegation Online

Enrollment Target:

**Sri Lankan Chinese Language Learners
(Non-Chinese citizens)**

How to Apply:

Scan the following QR code or click the link to sign up

<https://fltrp-training.mikecrm.com/yCfw5m0>



Contact:

Please send inquiry emails to changby@fltrp.com and cc: CICP@bfsu.edu.cn.

Note:

- This summer camp will enroll 150 campers according to the order of registration submission. The registration pathway will be closed after the camp is full.
- Students who successfully registered will receive a confirmation e-mail from the project team within one week after filling in the registration information. Please check your inbox and even junk mails for not missing out the program information.
- Those who fulfill the requirements of the program will be granted a certificate by BFSU.

Host:

Beijing Foreign Studies University

Organizer:

Confucius Institute, University of Colombo
Foreign Language Teaching and Research Press



北京外国语大学
BEIJING FOREIGN STUDIES UNIVERSITY

北京外国语大学 庆祝中斯建交65周年 线上中文夏令营

为纪念中国与斯里兰卡建交65周年，北京外国语大学将于2022年9月13日至9月22日面向斯里兰卡中文学习者，举办北京外国语大学庆祝中斯建交65周年线上中文夏令营。本次夏令营以促进文化沟通交流为宗旨，为斯里兰卡学员搭建一个提高中文水平、多角度感知中国文化、深入了解当代中国的平台，实现中斯文化的交流与互鉴。

课程安排

北京时间		日程安排
9月13日	19:00-20:20	开营仪式 中文课1 (主题: 初次见面)
	视频学习	魅力城市线上游: 北京
9月14日	19:00-20:20	文化讲座1: 中国当代社会 修身养性——中国茶与茶艺
	视频学习	魅力城市线上游: 上海
9月15日	19:00-20:20	中文课2 (主题: 一日三餐)
	视频学习	魅力城市线上游: 杭州
9月16日	19:00-20:20	文化讲座2: 中华饮食与文化 垂涎欲滴——网红小吃探访
	视频学习	魅力城市线上游: 西安
9月19日	19:00-20:20	中文课3 (主题: 流连忘返)
	视频学习	魅力城市线上游: 南京
9月20日	视频学习	中国传统文化汇 (传统文化集锦: 中国画、书法、民族舞蹈、武术、戏曲、剪纸等)
	19:00-19:50	中国传统文化汇 (直播互动与交流)
9月21日	19:00-20:20	文化讲座3: 中斯文化对比与文化交流 丝竹管弦——中国传统乐器
	视频学习	魅力城市线上游: 重庆
9月22日	19:00-20:20	中文课4 (复习总结 + 结业汇报) 闭营仪式

注: 夏令营将根据学员中文水平分班上课, 授课难度有所区分; 具体授课内容以教师实际授课为准。

报名费用: 免费

项目时间: 2022年9月13日至9月22日

授课平台: ZOOM、汉语桥团组在线体验平台

招生对象:

斯里兰卡中文学习者 (非中国籍)

报名方式: 点击下方二维码或链接, 填写报名信息

<https://fltrp-training.mikecrm.com/yCfw5m0>



联系方式: 如需咨询, 请发送邮件至 changby@fltrp.com, 邮件请抄送 CICP@bfsu.edu.cn。

特别说明:

① 夏令营计划招生150人, 按照报名时间顺序录取学员, 额满后将关闭报名通道;

② 报名成功的学员将在填写报名信息后一周内, 收到项目组的确认邮件, 请注意定期查看邮箱, 以免错过项目相关邮件;

③ 完成项目要求可获得由北京外国语大学颁发的结业证书。

主办单位:

北京外国语大学

承办单位:

科伦坡大学孔子学院 外语教学与研究出版社